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خبر فوتبال

باقری معتمد به کادر فنی تیم ملی 
تکواندو اضافه شد

لندن  � المپیــک ۲۰۱۲  نایب قهرمــان  حضور 
در کادر فنی تیم ملی تکواندو قطعی شــد. به 
گزارش تسنیم، با تصمیم کمیته فنی فدراسیون 
تکواندو قرار است محمد باقری معتمد به عنوان 
تنها دســتیار در کنار فریبرز عســکری، سرمربی 
تیم ملی تکواندو، حضور داشــته باشد. محمد 
باقری معتمد در سال های گذشته در مقطعی با 
تیم ملی هند همکاری داشــت و در حال حاضر 
نیز هدایت تیم معتمــد را در لیگ برتر تکواندو 
برعهده دارد. معتمــد در دوران حضور در تیم 
ملی نیــز علاوه بر مــدال نقــره المپیک ۲۰۱۲ 
لندن، یــک مدال طلا و یک مــدال نقره جهان، 
دو مــدال طلا، یک مدال نقــره و یک مدال برنز 
آسیا، مدال طلای بازی های آسیایی ۲۰۱۲ و یک 
مدال طلا و یک مدال نقره المپیک دانشجویان 
را کســب کرد. او در حالی تصمیم به همکاری 
با فدراســیون تکواندو گرفته که پیش از این یکی 
از منتقدان سرسخت محمد پولادگر، رئیس این 

فدراسیون بود.

پادشاه بسکتبال محروم شد
فوق ستاره تیم بســکتبال لس آنجلس لیکرز،  �

یک جلســه از همراهی تیمش محروم شــد. به 
گــزارش خبرآنلاین، لبران جیمز، فوق ســتاره تیم 
بســکتبال لس آنجلس لیکرز بــه دلیل درگیری 
شــدید و خونین با آیزایا اســتیوارت، ســنتر تیم 
دیترویــت پیســتونز، در بــازی دو روز پیش لیگ 
NBA، یــک جلســه از همراهی تیمــش، بدون 
پرداخــت جریمــه محروم شــد. جریمــه آیزایا 
اســتیوارت نیــز دو جلســه محرومیــت و بدون 
پرداخــت جریمه نقدی بــود. لبــران جیمز که 
برای نخســتین بــار در دوران ۱۹ ســاله بازی در 
لیگ اتحادیه ملی بســکتبال آمریکا با محرومیت 
مواجه شده اســت، بازی مقابل نیویورک نیکس 
را که از تلویزیون ملی آمریکا پخش می شــود، از 

دست خواهد داد.

آغاز لیگ  برتر  شنا 
بعد  از ۲ سال وقفه

رقابت های لیگ برتر شــنای باشگاه های کشور  �
قرار اســت از اوایل دی سال ۱۴۰۰ استارت بخورد. 
به گزارش ایسنا، لیگ برتر شنا به دلیل شیوع کرونا 
انجام نشده بود و اکنون بعد از دو سال وقفه قرار 
است این مســابقات از دی ماه از سر گرفته شود. 
با توجه به تعطیلی دو ســاله لیگ امسال تیم های 
بیشــتری بــرای حضــور در لیگ اعــلام آمادگی 
کرده اند و ۱۲ تیم آمادگی خود را برای شــرکت در 

این مسابقات اعلام کرده اند.

گل گهر- استقلال
 جدال شکست ناپذیرها

در یکی از بازی های هفته ششــم، استقلال به  �
دیدار گل گهر می رود. بــه گزارش فوتبال ۳۶۰، در 
دیداری از هفته ششــم، امروز (چهارشــنبه سوم 
آذر) از ســاعت ۱۶، گل گهر میزبان استقلال است. 
اســتقلال بــا ۱۱ امتیــاز در رده دوم و گل گهر با ۹ 
امتیــاز در رده پنجم جدول رده بنــدی قرار دارند. 
هر دو تیم در صورت پیروزی، شانس صدرنشینی 
در این هفته را خواهند داشــت و همین مســئله 
باعث می شود تا با انگیزه مضاعف پا به این دیدار 

بگذارند.
فرار  از  سریال  تساوی ها

اســتقلال و گل گهر بــا وجود اینکــه تیم های 
بدون باخت لیگ هســتند، اما گل گهر در سه هفته 
و اســتقلال در دو بازی اخیر، به تســاوی دســت 
یافته اند و در صورت ادامه این روند ممکن اســت 
موقعیــت این دو تیــم در بالای جــدول به خطر 
بیفتــد. البتــه در تاریــخ تقابل دو تیــم در لیگ و 
جام  حذفی، هر شــش بازی برنده داشته که پنج 
پیروزی سهم استقلال و یک برد برای گل گهر بوده 
است. فرهاد مجیدی اولین شکست خود در لیگ 
را مقابل گل گهر تجربه کــرد. گل گهر با هفت گل 
زده بهترین خط حمله لیگ را دارد و اســتقلال با 
یک گل خورده صاحب بهترین خط دفاع اســت. 
دیدارهــای اســتقلال بــا متوســط ۱٫۲ گل در هر 

مسابقه، کم گل ترین بازی های لیگ است.
ملاقات با  ژنرال و  استقلالی های سابق

امیــر قلعه نویی یکــی از پرافتخارترین مربیان 
تاریخ استقلال است و تمام قهرمانی های دو دهه 
اخیر آبی پوشــان در لیگ با این مربی بوده اســت. 
همیشه تقابل اســتقلال با قلعه نویی از جذابیت 
خاصی برخوردار اســت. قلعه نویی با گل گهر در 
هر سه مصاف با استقلال در لیگ و حذفی بازنده 
بوده اســت؛ اما در مجموع قلعه نویی در جدال با 
تیم سابق خود دســت بالا را دارد و استقلال با ۹ 
شکست برابر این مربی، برابر هیچ مربی ای بیشتر 

از این شکست نخورده است.
به جز حساســیت نبرد اســتقلال و قلعه نویی، 
دیدار مجیدی و قلعه نویی نیز داستان خاص خود 
را دارد. فرهاد مجیدی شــاگرد قلعه نویی بوده و 
آخرین قهرمانی اســتقلال با مربیگری قلعه نویی 
و با کاپیتانی مجیدی به دســت آمــد. مجیدی با 
۴۴ بازی بــرای قلعه نویی در لیگ برتر، برای هیچ 
مربــی ای به این تعداد بازی نکرده اســت. ارتباط 
این دو چهره سرشــناس اســتقلال بدون حاشیه 
نبوده است. در تقابل این دو مربی، آمار به صورت 
کامــلا یک طرفه به نفــع فرهاد مجیدی اســت. 
مجیدی در چهار تقابل با ژنرال پیروز بوده و هیچ 
مربی ای را بیشتر از این شکست نداده است. البته 
قلعه نویی در این مسابقه محروم است. این مربی 
پس از مصاحبه جنجالی بعــد از رویارویی قبلی 
با اســتقلال به محرومیت ســه ماهه محکوم شد. 
قلعه نویی تنها استقلالی ســابق گل گهر نیست و 
شاید هیچ تیمی به اندازه گل گهر استقلالی ندارد؛ 
مرتضــی تبریزی، میلاد زکی پور، محســن فروزان، 
فرشــید باقری، آرمین ســهرابیان و بهنــام برزای 
اســتقلالی های سابق گل گهر هستند که از این بین 
ســهرابیان، تبریزی، باقری و زکی پور در اســتقلال 

تحت هدایت مجیدی بازی کرده اند.

پرسپولیس و یحیی
همچنان در حد قهرمانی

مجموع آمار یحیی گل محمدی و پرســپولیس،  �
همچنان متوسط امتیاز بیشتر از دو را نشان می دهد. 
به گزارش ورزش ســه، سرخ پوشــان پایتخت از ۱۵ 
امتیــاز این فصل تنها هشــت امتیاز کســب کردند 
تــا در میانه های جــدول قرار بگیرنــد؛ اما با وجود 
کســب نتایج نامطلوب، ایــن تیم با پیــروزی برابر 
نفــت مسجدســلیمان و صنعت نفت آبــادان، با 
نرخ اســتاندارد قهرمانی به جمــع مدعیان خواهد 
پیوست. نکته جالب اینکه پرسپولیس در مجموع با 
هدایت یحیی گل محمدی، میانگین امتیاز بیشــتر از 
دو را دارد. این در حالی است که پرسپولیس علاوه 
بر لیگ بیست و یکم، در دوره دوازدهم لیگ برتر هم 
عملکردی پایین تر از ســطح یک تیم مدعی داشت، 
با این حــال عملکرد فوق العــاده در لیگ نوزدهم و 
بیستم سبب شده مجموع میانگین عملکرد قرمز ها 

در حد تیمی قهرمان باشد.
پرســپولیس با یحیی گل محمــدی ۹۳ بازی در 
مســابقات مختلف داشــته که در ایــن بین ۵۹.۱۴ 
درصــد بــا پیروزی بــه پایان رســیده کــه این نرخ 
بالایــی برای یک مربی محســوب می شــود. یحیی 
همچنین با کسب ۱۹۳ امتیاز، خود را در بین بهترین 
مربیان تاریخ باشگاه پرســپولیس جای داده است. 
سرخ پوشان با کسب ۵۵ پیروزی و ۲۸ تساوی، ۱۹۳ 
امتیاز را با این ســرمربی به دست آورده اند و یحیی 
فرصت این را دارد تا دربی از ۲۰۰ امتیاز هم بگذرد. 
گلی که مهدی ترابی در بازی با مس رفســنجان به 
ثمر رساند نیز گل شماره ۱۵۰ پرسپولیس با هدایت 
یحیی گل محمدی بود که متوســط حدود یک و نیم 
گل در هــر بــازی را نشــان می دهد. نقطــه تاریک 
عملکــرد ســرخ ها، ۶۰ گل خورده اســت که البته 
بیشــترین میزان گل خورده در لیــگ قهرمانان بوده 
است. پرسپولیس و یحیی تاکنون سه قهرمانی، یک 
فینال آسیا و یک فینال جام حذفی را تجربه کرده اند 

و این بار در جست وجوی دبل  هت تریک هستند. 
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سجاد فیروزی: هفته ششم رقابت های لیگ برتر فوتبال 
ایران در شرایطی امروز برگزار می شود که برخلاف تصور، 
خبری از حضور تماشــاگران در ورزشــگاه های مختلف 
نخواهــد بود. هفته گذشــته و در جریان بــازی تیم های 
استقلال و نســاجی مازندران بود که بعد از قریب به ۲۱ 
ماه، درهای ورزشگاه به روی تماشاگران باز شد و نزدیک 
به پنج  هزار نفر بالاخره توانستند بازی تیم مورد علاقه شان 
را از نزدیک ببینند. از آنجا که حضور تماشــاگران با چراغ 
سبز ســتاد مقابله با ویروس کرونا بود، این طور برداشت 
شد که قرار است از این به بعد تمامی بازی های لیگ برتر 
حداقل با حضور ناچیز پنج درصد از کل ظرفیت ورزشگاه 
برگزار شود. با گذشــت کمتر از یک هفته از آن اتفاق اما 
حالا مشخص شــده که حضور در ورزشگاه ها فقط برای 
تیم های تهرانی است و شهرســتانی ها هنوز نمی توانند 
پذیرای تماشــاگران خودی باشــند. چنین «تبعیضی» در 
«روز روشــن» خودش به اندازه کافی محل بحث اســت 
و گویــی که هر اتفاق خوبی قرار اســت در این زمینه رخ 
دهد، تیم ها و علاقه مندان تهرانی به فوتبال باید سودش 
را ببرند؛ اما مسئولان ذی ربط برای توجیه چنین تبعیض 
بزرگی اسم «مرحله آزمایشی» را به میان آورده اند به این 
امید که با اعتراض تیم های شهرســتانی روبه رو نشوند. 
مسئولان سازمان لیگ که کلا پایشان را از این ماجرا بیرون 
کشیده اند و می گویند این تصمیم بر عهده ستاد مقابل با 
کرونا ست و ما کاره ای نیستیم. حال اگر چنین باشد، باز هم 
ابهامات یکی، دو تا نیست. اول که در همین بازی استقلال 
با نساجی بسیاری از تماشاگران از شهرهای دور و نزدیک 
خودشان را به تهران رســاندند و توانستند بازی را تماشا 

کنند؛ پس این بدان معنی است که کارهای واکسیناسیون 
در شهرســتان ها بدون وقفه و شاید بهتر از تهران صورت 
گرفتــه و نگرانی از ایــن بابت وجود ندارد. چه بســا اگر 
چنین بود، بلیتی برای این همه تماشــاگر شهرستانی که 
برای بازی اســتقلال به تهران آمده  یا احتمالا برای بازی 
امروز پرســپولیس به تهران خواهند آمد، صادر نمی شد. 
توجیهی که در این زمینه شده این است که فعلا سامانه 
۸، ۹ باشــگاه برای بلیت فروشــی آماده است اما باید به 
سامانه بهداشــت هم متصل شــوند که به قرار سامانه 
بلیت فروشی تیم های شهرســتانی هنوز چنین نشده اند. 
این موضوع در حالی مطرح می شــود که بشــر در عصر 
دیجیتــال زندگی می کنــد و بعید اســت وصل کردن دو 
ســامانه به یکدیگر به هفته ها، ماه ها و احتمالا سال های 
زیادی نیاز داشته باشــد. از این گذشته خنده دار است که 
تیم های بزرگی که در شــهرهای بزرگ از جمله اصفهان، 
اهــواز و مثلا کرمــان زندگــی می کنند، مشــکلی برای 
وصل کردن سامانه شان به سامانه بهداشت داشته باشند 
و حتــی در صورت لزوم حاضرند هزینه ای بپردازند تا این 
مورد سریع تر رخ دهد. اصلا مگر گنجایش ورزشگاه های 
فوتبال در شهرستان چقدر است که پنج درصد از آن نیاز 

به دردسرهای پیچیده و امروز و فردا کردن داشته باشد؟
اگر موارد ذکر شــده توجیهاتی بعضــا بحث برانگیز 
برای عــدم ورود تماشــاگران به ورزشــگاه ها نیســت، 
بهتر اســت مســئولان امر توضیح دهند که آیا ورود به 
سالن های سینما و رفتن به نماز جمعه در شهرستان های 
مختلف هم نیاز به اتصال به ســامانه بهداشــت دارد؟ 
به طور میانگین تماشــای یک فیلم در ســالن سربســته 

بــا آن محیط تاریک، یک ســاعت و نیم زمــان می برد؛ آیا 
آنجا نیازی به ســامانه حس نمی شــود ولی برای ورود 
تماشاگران به محیط غیرسرپوشــیده ورزشگاه ها نیاز به 
سامانه است؟ چطور می شــود که به طور میانگین ۲۰۰ 
نفر با هواپیما یک مســافت یک ســاعت و ۲۰ دقیقه ای 
را در فضای بســته ســپری می کنند و محدودیتی ایجاد 
نمی شــود ولی پای ورود به ورزشگاه که به میان می آید، 
همه چیز «آزمایشــی» می شود؟ مگر می شــود سامانه 
فرودگاهی در شهرستان ها به ســامانه وزارت بهداشت 
متصل شود و سامانه بلیت فروشی همان شهر نه؟ ظاهرا 
که چنین اســت و فقط بعضی از شــهرهای خاص مثل 
 تهران، سامانه های بدون مشــکل دارند و بقیه تیم های 

شهرستانی همچنان باید در تنگنا دست و پا بزنند.
البته که واضح است پشت پرده نگرانی دیگری وجود 
دارد؛ شاید اسم و پوشش آن قشنگ باشد که برای رعایت 
سلامتی تماشاگران چنین تصمیماتی اتخاذ می شود ولی 
ایــن موضوع با تناقض زیادی روبه رو اســت. مثلا عنوان 
شــده که تماشــاگران، فاصله اجتماعی در ورزشــگاه را 
در دیدار اســتقلال و نســاجی رعایت نکرده و اگر چنین 
موردی در دیدار پرسپولیس با صنعت نفت هم رخ دهد، 
آن وقت بحث ورود به ورزشگاه ها برای تماشاگران دوباره 
لغو می شــود! در پاســخ فقط باید پرسشی طرح کرد که 
آیا مســافرانی که به طور میانگین ۱۲ ساعت در اتوبوس 
مسیر طولانی را طی می کنند تا به مقصد برسند، فاصله 
اجتماعی را رعایــت می کنند؟ آیا فاصلــه اجتماعی در 
هواپیما با لغو محدودیت های قبلی، رعایت می شــود؟ 
چطور آنجا گیــری وجود ندارد ولی تــا موضوع حضور 

تماشاگران در ورزشگاه مطرح می شود، سلامتی در صدر 
قرار می گیرد؟ مســئولان ذی ربط، به جای فرافکنی بهتر 
است روراست باشــند و با شفافیت درباره موضوع ورود 
تماشــاگران به ورزشگاه نظر دهند. آیا آنها نگران مسئله 
ورود زنان به ورزشــگاه هســتند؟ واضح است موضوع 
ورود زنان به ورزشگاه در دولت ابراهیم رئیسی تبدیل به 
چالشــی جدی شده است و فیفا هم به طور دقیق تری د ر 
حال رصد کردن این موضوع اســت. در توافق با فیفا، در 
شرایطی که قرار شده تیم ملی در ورزشگاه آزادی پذیرای 
حضور تماشــاگران زن هم باشــد، تا به حال این مورد در 
دولت رئیســی با استقبال روبه رو نشــده و بعید است به 
این سادگی ها هم قابل حل شــدن باشد. پیش از این قرار 
شده بود که بازی ایران با کره جنوبی با حضور تماشاگران 
برگزار شود ولی چون فدراســیون فوتبال ایران نتوانست 
جــواز حضور زنان در ورزشــگاه را به دســت بیاورد، کلا 
این بازی را بدون تماشــاگر اعلام کرد. حال که مسئولان، 
این همه برای ورود تماشــاگران به ورزشگاه بند و تبصره 
گذاشــته و فعلا هم آن را فقط بــه تهرانی ها اختصاص 
داده اند، آیا نگران چیز دیگری هستند؟ تهدیدها در زمینه 
برگزاری بدون تماشاگر بازی های استقلال و پرسپولیس و 
برچسب «ورود آزمایشی تماشاگران» به ورزشگاه آزادی 
هم به نظر می رســد فقط با همیــن موضوع قابل توجیه 
باشد وگرنه نمی شود کســی که هر دو دوز واکسن را زده 
برای حضور در نماز جمعه، ســالن های سینما، هواپیما و 
اتوبوس و هر مکان سرپوشــیده دیگری مشکلی نداشته 
باشد ولی برای حضور در ورزشــگاه با آن محیط روباز و 

بزرگ مشکل دار شود!

شرق: گیســا بایبوردی یکی از چهره های مطرح تیم ملی تیروکمان زنان 
ایران در چند سال اخیر بوده که موفق به کسب عناوین بین المللی زیادی 
شــده اســت. او اولین بار وقتی در رده نونهالان ملی پــوش بود، به طلا و 
نقره آســیا رسید. بعد از آن در مســابقات قهرمانی جوانان ۲۰۱۷ جهان، 
درخشــید و ایران را برای اولین بــار در این رده صاحب مدال جهانی کرد. 
برنز جام جهانــی ۲۰۱۶، برنز ارتش های جهــان و برنز تیمی رقابت های 
قهرمانی ۲۰۱۷ آسیا از دیگر افتخارات این کماندار ۲۰ ساله است. به تازگی 
او در مســابقات آســیایی امســال (۲۰۲۱) افتخار آفرین شــده است. این 
پیکارها در حالی چندی پیش در بنگلادش برگزار شــد که او در قالب تیم 
کامپوند زنان و تیم کامپوند میکس ایران عملکرد موفقیت آمیزی داشت. 
گیسا در کنار ســایر نماینده های کشورمان توانست در تیم بانوان صاحب 

نقره شود و در تیم میکس به مدال برنز برسد.
او در این باره به «شــرق» می گوید: «این دومیــن تجربه حضور من در 
رقابت های قهرمانی آســیایی بزرگسالان بود. دفعه قبل چهار سال پیش 
در این مسابقات شــرکت کرده بودم که توانستم در کنار بقیه دوستان به 
مدال برنز برســم. خوشبختانه امسال نیز این شــانس نصیبم شد که در 
ترکیب تیم کامپوند بانوان قرار بگیرم. از آنجا که این پیکارها هر دو ســال 
یک بار برگزار می شود، از سطح بسیار بالایی برخوردار است و رقابت بین 
کمانداران خیلی تنگاتنگ اســت. از طرفی بیشــترین و بهترین کمانداران 
دنیا در آسیا هستند. در واقع باید بگویم رقابت ها در آسیا در سطح جهانی 
است. هند و کره جنوبی اصلی ترین رقبای ما در آسیا هستند که حرف های 
زیادی در تیروکمان دارند. در بخش مسابقات کامپوند تیمی بانوان، ابتدا 
به مصاف تیم بنگلادش رفتیم و با نتیجه ۲۲۷ بر ۲۲۶ به پیروزی رسیدیم. 
در مرحلــه نیمه نهایی با نتیجه ۲۲۷ بر ۲۲۰ هند را شکســت دادیم و در 
فینــال با نتیجه ۲۳۵ بر ۲۲۹ مغلوب کره جنوبی شــدیم. از باختی که به 
کره ای ها دادیم ناراضی نیســتیم؛ چرا که آنها همواره از شرایط و امکانات 
بیشتری نسبت به ما برخوردار هســتند و دنیا آنها را به  عنوان یک مدعی 
در رشته تیروکمان می شناسد. ضمن اینکه باید به این نکته هم اشاره کنم 
که ما در حالی نتیجه را به کره واگذار کردیم که توانستیم رکورد تیمی مان 
را ارتقــا بدهیم و با یک عملکرد قابل قبــول و اختلاف کم، نایب قهرمان 

آسیا شدیم».
گیســا بایبوردی در تیــم میکس کامپونــد ایران نیز حاضــر بود و در 
کنار امیر کاظم پور در رقابت های آســیایی بنــگلادش به میدان رفت. او 
در خصــوص عملکرد این تیم دونفره ادامه می دهد: «مســابقه ای که در 
بخش تیم کامپوند میکس برگزار می شــود، سخت ترین رقابت است. به 

این دلیل که بهترین کماندار مرد و زن از هر کشــور انتخاب می شــوند تا 
مشــترکا تیر بزنند. من و آقای کاظم پــور در مرحله نیمه نهایی به مصاف 
کره رفتیم و رقابتی خیلی حســاس داشــتیم؛ طوری که امتیاز هر دو تیم 
مســاوی شــد و در نهایت کار به تیر طلایی کشیده شــد و کره ای ها برنده 

شدند و به فینال رفتند».
کماندار زن ایرانی امیدوار اســت بتوانند ایــن عملکرد رضایت بخش 
را ســال آینده در بازی های آسیایی ۲۰۲۲ چین هم تکرار کنند. او توضیح 
می دهد: «فدراسیون تیروکمان با وجود اینکه بودجه محدودی دارد، اما 
ترتیبی داد که ما برای حضور در رقابت های قهرمانی آسیا به سه اردوی 
خارج از کشــور در سوئیس، فرانسه و لهســتان برویم. حضور در همین 
اردوها و تمرین مشــترک با کمانداران خارجی باعث شــد الان نتیجه اش 
را ببینیم و رکوردهایمان را بهتر کنیم. اگر این شــرایط تا بازی های آسیایی 
سال آینده ادامه داشته باشد، حتما روی سکو خواهیم بود. تیم های ملی 
تیروکمان در رشــته کامپوند همیشه خودشــان را ثابت کرده اند و در هر 
میدانی که حضور داشــتند، دست پر برگشــتند. ما در دوره قبل بازی های 
آســیایی (۲۰۱۸) توســط نیما محبوبی و فرشــته قربانی توانستیم مدال 
میکــس کامپوند را بگیریم. من بشــخصه امیــدوارم بتوانیم این مدال را 
دوباره تکــرار کنیم و حتی رنگش را هم بهتر کنیم؛ اما به این شــرط که 
اردوها مثل یک ســال گذشته ادامه دار باشد. باید از فدراسیون تشکر ویژه 

کنم که در یک سال گذشته شرایطی را فراهم کرد که ما هر ۱۰ روز یک بار 
در اردو و تمرینات بودیم».

دغدغه اصلی ورزشکاران ملی پوش تیروکمان، چه در تیم کامپوند و چه 
در تیم ریکرو، مثل همیشه در نبود تجهیزات و سخت افزار خلاصه می شود. 
هزینه بالایی که این رشــته دارد، آنها را در یک رقابت نابرابر با رقبایشان قرار 
داده است. بایبوردی می گوید: «ما در ایران شرکت تولید کمان و سایر وسایل 
جانبی آن را نداریم؛ برای همین مجبوریم این وســایل را از خارج از کشــور 
تهیه کنیم. متأســفانه الان با وضع نابسامانی که دلار و یورو دارد، فدراسیون 

نمی توانــد از عهــده ایــن کار بربیاید. فدراســیون 
نمی تواند به طور هم زمان هم ما را به اردوی خارج 
از کشــور بفرســتد و هم کمان و تیر برایمان بخرد. 
رشــته ما یک رشته مصرفی اســت. تیر وقتی تمام 
می شود، باید دوباره بخری یا کمان وقتی می شکند 
و فرســوده می شود باید عوض شــود. از مسئولان 
می خواهم نگاه ویژه تری به رشــته ما داشته باشند؛ 
چــون واقعا در توان خودمان هم نیســت که مدام 
تجهیزات بخریم. ســقف قراردادهای کمانداران در 
مســابقات لیگ ۲۰ میلیون بیشتر نیست؛ فرقی هم 
نمی کنــد که لیگ مردان اســت یا زنــان. با این ۲۰ 
میلیــون ما فقــط می توانیم یک بســته تیر بخریم. 
متأســفانه اسپانســرها اصلا حمایتی از رشــته ما 
نمی کنند و ما با ســخت ترین شرایط کارمان را جلو 
می بریم. ورزشکار حرفه ای باید به روز باشد و مدام 

وسایلش را هم به روز کند».
تحریم هــای بین المللی ایران به قدری گســترده 
شــده که روز به روز تأثیــر آن در عرصه ورزش هم 
زیادتر می شــود. گیســا می گوید: «طبق قوانینی که 
در میادین بین المللی وجود دارد، همه ورزشــکاران 
مدال آور می توانند از محصولات شرکت های ورزشی 
که تولیدکننده تجهیزات و لوازم مربوط به آن رشته 
هستند، به صورت رایگان استفاده کنند؛ اما متأسفانه 
ایران چون تحریم اســت، هیچ یک از شــرکت های 
خارجی تیرو کمان مــراوده ای با ما ندارند. ما اگر در 
یک کشور دیگر بودیم، خیلی راحت می توانستیم از 

این امکانات رایگان استفاده کنیم».

گیسا بایبوردی، ستاره تیم ملی تیر و کمان ایران
خارجى ها مراوده اى با تیر وکمان ایران ندارند

ایرانی ها خوب هستند، تهرانی ها خوب تر!
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ابراهیم به شماره شناسنامه 2054 صادره از تهران در مقطع 
کارشناسى ارشد رشته زبان و ادبیات فرانسه صادره از واحد 

دانشگاهى علوم و تحقیقات با شماره 199612321512 
مفقود گردیده و فاقد اعتبار میباشد.

از یابنده تقاضا میشود اصل مدرك را به دانشگاه آزاد اسلامى 
واحد علوم تحقیقات به نشانى انتهاى بزرگراه ستارى میدان 

دانشگاه بلوار شهداى حصارك ارسال نماید.
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آبشناسان، بین اتوبان ستارى و خیابان شهید کبیرى طامه، شاهین شمالى، بلوار امام 
حسین، کوچه کوهپایه،دبیرستان غیرانتفاعى پیشگامان برگزار مى گردد لذا از از کلیه 
اعضاى محترم هیئت موسس و اعضاى محترم انجمن که شرایط شرکت در انتخابات را 
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حاصل فرمایید.
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